
 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia  OZ obce Chrámec , konaného dňa 11.12.2024 v zasadačke OcU Chrámec o 15.00 hod. 

 

Č.j. 4/2024 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: Vojtech Bari ml. – ospravedlnený, pracovná zaneprázdnenosť 

                        Marta Bariová – ospravedlnená ,PN 

Program : 

 

 1./    Zahájenie zasadnutia. 

    a./ Určenie zapisovateľa 

    b./ Určenie overovateľov zápisnice. 

 2./    Schválenie programu zasadnutia 

 3. /   Kontrola plnení uznesení OZ 

 4./    Schválenie dodatku VZN č.1 k VZN  č.2/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi     

         a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Chrámec /viď web stránku obce / 

 5./    Schválenie dodatku č.2 k rokovaciemu  poriadku   OZ obce Chrámec 

 6./    Schválenie rozpočtu obce na rok 2025        

 7 ./   Návrh na  vyradenie ŠJ zo siete škôl a školských zariadení 

 8./    Návrh na zaradenie výdajne školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení 

 9./    Návrh plánu kontrolnej činnosti HKO na I. polrok 2025  

10/    Zmeny rozpočtu obce 

11./   Schválenie spoločného obecného úradu 

12./   Aktuálne otázky obce – Diskusia 

13./   Návrh uznesení OZ 

14./   Záver 

 

                                                                                                    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 



 

K bodu č.1  Zahájenie zasadnutia 

     Zasadnutie OZ zahájil starosta obce, privítal prítomných a skonštatoval, že OZ je uznášania 

schopné. 

Písaním zápisnice poveril Vlasákovú  zamestnankyňu obce, overovateľmi určil poslankyne Martu 

Benedekovú a Helenu Genčiovú. 

Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Za: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0 

 Nehlasoval: 0 

 

K bodu č.2 Schválenie programu zasadnutia 

     Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia ktorý poslanci dostali spolu s pozvánkou 

na rokovanie OZ. 

Poslanci program jednohlasne schválili. 

OZ obce Chrámec schvaľuje program zasadnutia OZ  

Prítomí : Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Za: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0 

Nehlasoval: 0 

 

K bodu č. 3 Kontrola plnení uznesení OZ  

     Prebehla kontrola plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia , a OZ berie na vedomie 

kontrolu plnení uznesení. 

Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Za: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0 

 Nehlasoval: 0 

 



K bodu č. 4   schválenie dodatku VZN č. 1 k VZN č.2/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Chrámec 

     Starosta obce oboznámil poslancov s návrhom dodatku VZN č.1 k VZN č.2/2020 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Chrámec. K vypracovaniu 

dodatku bolo potrebné pristúpiť z dôvodu zavedenia povinnosti obce od roku 2025  zberu textilného 

odpadu a šatstva. 

OZ  schvaľuje dodatok č.1 k VZN č.2/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Chrámec 

Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Za : Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 Nehlasoval: 0 

 

K bodu č.5  Návrh na schválenie dodatku č.2 k rokovaciemu poriadku OZ obce Chrámec 

     V tomto bode programu starosta predniesol návrh na schválenie dodatku č. 2 k rokovaciemu 

poriadku OZ obce, ktorý sa týkal predĺženia lehoty na zverejnenie zápisníc z rokovania OZ z terajších 

30 dní na 60 dní. Odôvodnil to hlavne tým, že údaje z účtovníctva nie vždy sú k dispozícii do dňa 

rokovania OZ obce. 

Starosta dal o návrhu hlasovať, a skonštatoval, že 

 OZ zamieta návrh  a neschvaľuje predmetný návrh 

 

Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Za :  Katarína Kováčová  

Proti: Marta Benedeková, Helena Genčiová 

Zdržal sa : 0 

Nehlasoval: 0 

 

K bodu č. 6 Schválenie rozpočtu obce na rok 2025 

     Starosta obce pristúpil k ďalšiemu bodu programu a tým bolo schválenie rozpočtu na rok 2025 

a rozpočty na roky 2026 a 2027. Poslanci si materiál mohli preštudovať na web stránke obce kde bol 

návrh rozpočtu zverejnený. Návrh rozpočtu na rok 2025 je nasledovný:  

Celkové príjmy činia:             1 293 331,00 € 

Celkové výdavky činia  :        1 241 700,00 € 

Celkový prebytok činí:                51 631,00 € 



 Starosta obce požiadal HKO aby predniesol svoje stanovisko k návrhu  rozpočtu obce Chrámec  na 

roky 2025-2027. Potom  požiadal účtovníčku pani Vargovú aby pokiaľ bude záujem zo strany 

poslancov podala komentár, vysvetlenie k prípadným otázkam. 

     Nakoľko poslanci nemali pripomienky pristúpilo sa k hlasovaniu, výsledkom ktorého bolo , že 

a./ OZ schvaľuje rozpočet  obce na rok 2025 v časti príjmovej v sume : 1 293 331,00 € a v časti 

výdavkovej v sume  1 241 700,00 €, ako prebytkový. 

b./  OZ berie na vedomie stanovisko HKO k návrhu rozpočtu na roky  2025 – 2027 

       OZ berie na vedomie  rozpočet obce na roky  2026-2027 

Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Za: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0 

Nehlasoval : 0 

  

K bodu č.7 Návrh na vyradenie ŠJ zo siete škôl a školských zariadení 

     Starosta v uvedenom bode programu informoval poslancov, že kuchárka ŠJ  podala výpoveď , 
z dôvodu ktorej ŠJ od 01.01.2025 nebude môcť fungovať v takom  režime ako doteraz. Zatiaľ 
informoval poslancov o tom, že na základe konzultácie  s RÚŠS BB by obec namiesto prevádzkovania 
ŠJ prevádzkovala výdajňu ŠJ. Pre obec prevádzkovanie výdajne by bolo hospodárnejšie   výhodnejšie. 
Prebehli už rokovania so starostom obce Dubovec, ktorý prisľúbil že obedy nám budú vedieť 
zabezpečiť prostredníctvom ich ŠJ. 
     Poslanci po zvážení situácie  pristúpili k hlasovaniu  s výsledkom:  
OZ schvaľuje vyradenie ŠJ Chrámec  zo siete škôl a školských zariadení. 
 
Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Za: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0  
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 8 Návrh na zaradenie výdajne ŠJ  do siete škôl a školských zariadení 
    
     Starosta obce navrhuje zaradiť výdajňu ŠJ do siete škôl a školských zariadení. 
Pristúpilo sa k hlasovaniu a  
 
OZ schvaľuje zaradenie výdajne ŠJ Chrámec do siete škôl a školských zariadení. 
 
Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Za: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0  
Nehlasoval: 0 
 



K bodu č.9 Schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti HKO na I. polrok 2025 

     Starosta požiadal HKO pána Bíró, aby predniesol návrh plánu kontrolnej činnosti HKO na I. polrok 

2025. 

HKO informoval poslancov o svojom pláne kontr. činnosti na I. polrok 2025 ako aj o ďalších 

činnostiach. 

OZ schvaľuje plán kontrolnej činnosti HKO na I. polrok 2025. 

Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Za: Marta Benedeková, Katarína Kováčová 
Proti: 0 
Zdržal sa : 1, Helena Genčiová 
Nehlasoval: 0 
 
 
K bodu č. 10 Zmeny rozpočtu obce na rok 2024 
 
     Starosta obce predniesol návrh zmien rozpočtu obce na rok 2024 , ktoré sú v kompetencii OZ, na 
základe ktorého  má dôjsť k zmene rozpočtu nasledovne: 
 
a./ zmeny rozpočtu vykonané OZ 
 
Bežné príjmy : 
 
KZ 41 položka 212003 z prenajatých budov a priestorov   zvýšenie o 8 118,00 €  
 
 Výdavkové finančné operácie : 
 
KZ  41 odd.0111 položka  821010– splácanie kontokorentného  úveru v sume :    5 500,00 €                       
 
 
b./ zmeny rozpočtu vykonané rozpočtovými opatreniami starostu obce 
 
Starosta obce informoval o zmenách rozpočtu vykonaných rozpočtovým opatrením starostu obce. 
 
OZ schvaľuje  
 
a./ zmeny rozpočtu obce na rok 2024 nasledovne: 
 
Bežné príjmy : 
 
KZ 41 položka 212003 z prenajatých budov a priestorov   zvýšenie o 8 118,00 €  
 
 Výdavkové finančné operácie : 
 
KZ  41 odd.0111 položka  821010– splácanie kontokorentného  úveru v sume :    5 500,00 €                       
 
 
 
b./ berie na vedomie rozpočtové opatrenie starostu obce 
 



Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Za: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0  
Nehlasoval: 0 
 
 
K bodu č. 11 Schválenie spoločného obecného úradu 
      
    Starosta obce informoval poslancov o možnosti a nutnosti zriadenia spoločného obecného úradu 
v zmysle § 20a zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení z mestom Tornaľa. 
Jednalo by sa o nasledovné úseky :  
Školstvo, stavebný poriadok, doprava, ŽP, sociálne služby, koordinácia pre podporné služby v oblasti 
konceptu rozvoja inteligentných miest a regiónov a príprava projektových zámerov a ich 
implementácia. 
    Po prerokovaní  bodu programu  pristúpili k hlasovaniu : 
 
OZ  1. Schvaľuje  
 
Uzatvorenie zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu podľa § 20a zákona SNR č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
OZ 2. Poveruje  
Starostu obce podpisom zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu podľa § 20a zákona SNR č. 
369/1999 Zb.  o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Za: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0  
Nehlasoval: 0 
 
 
K bodu č. 12 Aktuálne otázky obce- diskusia 
 
     V tomto bode programu sa ako prvá prihlásila poslankyňa Benedeková , ktorá  pripomienkovala  
schválenie VZN  1/2024 o podmienkach nakladania s nájomnými bytmi, ktorá bola schválená na 
predchádzajúcom zasadnutí OZ . Argumentovala s tým, že podľa jej vedomostí  na schválenie VZN je 
potrebná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ a nie nadpolovičná väčšina prítomných 
poslancov. Pani Vlasáková ako aj HKO zase tvrdili , že nie je to pravda , v  zákone  o obecnom zriadení 
podľa ich názoru sa uvádza nadpolovičná  väčšina prítomných poslancov na zasadnutí.  
     Za ďalšie pani poslankyňa Benedeková  vytýkala prijatie úveru v sume 300 000,00 € , nakoľko 
podľa  zápisnice OZ z predchádzajúceho zasadnutia bol schválený úver vo výške 867 330,00 € na 
základe ponuky Prima banky Slovensko a.s. Problém vidí v tom, že  prijatie úveru v sume 300 000,00 € 
nebol opätovne schválený obecným zastupiteľstvom.  
Na túto pripomienku dostala odpoveď, že starosta nevidel dôvod opätovného prejednávania tejto 
záležitosti, nakoľko v konečnom dôsledku úver bol prijatý značne nižšej sume ako bola prvotná 
ponuka banky. 
     Obrátila sa na starostu s otázkou akým právom podpísal zmenku  s bankou  bez schválenia OZ. 
Pani Vlasáková   jej oponovala , že starosta nepodpísal zmenku, ale bankovú záruku a to je značný 
rozdiel. 



Na to poslankyňa Benedeková odporučila starostovi obrátiť sa na okresnú prokuratúru na vyjasnenie 
tejto veci. 
 
K bodu č. 13 Návrh uznesení OZ 
 
Pani Vlasáková  predniesla návrhy uznesení  OZ ,  starosta  o návrhu dal hlasovať  a poslanci návrh 
uznesení jednohlasne schválili. 
 
OZ schvaľuje uznesenia OZ  obce Chrámec  
     
Prítomní: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Za: Marta Benedeková, Helena Genčiová, Katarína Kováčová 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0  
Nehlasoval: 0 
 
K bodu č. 14 Záver 
 
     Nakoľko program zasadnutia bol vyčerpaný , starosta poďakoval všetkým za účasť, ukončil 
zasadnutie OZ , poprial šťastné a veselé sviatky a pozval na malé občerstvenie. 
 
 
 
Starosta obce, Vojtech Bari                                                               _________________________ 
 
 
Zapisovateľka, Helena Vlasáková                                                    __________________________ 
 
 
Overovatelia: 
 
Marta Benedeková                                                                            __________________________ 
 
Helena Genčiová                                                                                __________________________ 
 
 
 
 
 


